
Bestyrelsesmøde Aktivitetshuset Solhjem 24/3 2025 

Deltagere: Hanne, Elna, Erik, Jørgen V, Jørgen H, Kim, Joachim, Martin 

 

1 Elna ordstyrer og Martin referent 

2 Seneste referater Godkendt og Generalforsamling Referat er godkendt af Poul Fransen 

3 Kort orientering om økonomi ved. Kim 

4 Konstituering. Alle beholder deres titler i bestyrelsen. Elna fortsætter som formand. 

God generalforsamling. 45 personer mødte op. Kirsten Isabella skal som 2. suppleant 

også have bestyrelsesindkaldelser mv. 

5 Solhjem Souns Society: Der var koncert fredag den 21. med RETRO. Det var en 

fantastisk aften med næsten fuldt hus. Der er Koncert igen den 26. april med Petra & 

Frank, som spiller country. Det er 2 utroligt dygtige musikere, så det bliver rigtig godt. 

Kruger og Pretz har også planer om at kigge forbi. Her er der dog ingen dato endnu. 

Det samme gælder Sidsel fra Kvissel, som laver Bakkesangerindeshow. Der er måske 

behov for nye højtalere, da de eksisterende er ved at være trætte. Der bliver evt. søgt 

fond om penge til dette, som supplement til egenfinansiering. Bestyrelsen bør tænke 

over, hvordan SSS skal bidrage til fælleskassen. Som det er nu, så skaffer SSS mange 

ekstra 1000 kr. til Solhjem, via medlemskontingenter. Men det er det eneste 

økonomiske bidrag. Vi må udtænke en model for, hvad SSS skal bidrage med. Dog bør 

det indtænkes, at man ikke dræner økonomien, så indkøb af udstyr ikke er muligt, af 

egen kasse. Det er forventeligt, at der skal indkøbes for 15-20.000 om året, for at 

vedligeholde udstyret, og dermed også kvaliteten af lyd og lys, som er det som gør det 

attraktivt for både gæster og musikere. 

6 Landsbyrådets besøg den 2. april kl. 19.00. 20 personer. Kim eller en anden fortæller 

om huset og fremtidige visioner. Elna og Vendelbo vil gerne dække bord. Elna laver 

kaffe mv. Hanne bager kage.  

7 Projekter og fondsansøgninger: Dilemma: Nyt tag kontra reparation tag. Kim starter 

med at ansøge om penge til etape 1 som er det nye tag på Østfløjen samt klimaskal i 

hele østfløjen. Vi har 400.000 fra Nord Energi og Kim starter med Nordeas pulje til 

forsamlingshuse. Der ligger 3 etaper mere som vi, når etape 1 er færdig, kan søge 

penge til.  

(Projekt omkring naturpleje/forskønnelse i området, på nogle af de jordlodder som ejes 

af menighedsrådet. Arbejdsgruppe nedsættes, men bestyrelsen skal lige simre lidt 

omkring hvor meget vi skal gå med i dette. Skriv til menighedsrådet er lavet.)  

Frivillighedspuljen kan søges, i forbindelse med børn, unge og kultur. Evt. kan vi 

tilbyde dag med børnekurser (husflid og musik), underholdning for børn og evt lade 

dagen glide over i udendørs musikarr. Måske nogle af midlerne også kan benyttes til 

indkøb af grej til musikken. 

8 Evt: Jørgen Hvims tager også trappen for eftertiden, når han rydder sne. 

 *Fliser på trapperne laver kim, når vejret bliver bedre. Bagtrappen er forstøbt. 

 *Ting ved kældertrappen bliver fjernet af UH.  

 *Hanne har lavet inspektion af Peters Dyr. Bente skal tage stilling til, hvor meget vi selv 

må gøre, hvad vi må bruge og hvad hun evt. SKAL lave.  

 *Nyt møde: Tirsdag 29. april 19.00. 

  


